

[View this email in your browser](#)



CANADIAN LANGUAGE MUSEUM
MUSÉE CANADIEN DES LANGUES

(Le français suit.)



Groundhog = Akakojiishi [[Anishinaabemowin](#)]

On January 15, Director Elaine Gold received the *Queen Elizabeth II Platinum Jubilee Award* for her “commitment to the promotion of multilingualism including raising awareness of Indigenous languages through the Canadian Language Museum.”



Hon. Robert Oliphant MP and Stephanie Bowman MPP, Don Valley West presenting the award.



READ Director Gold's recent article "[Learning about Languages with the Canadian Language Museum](#)" in the *Babylonia Journal of Language Education*.

Two Conferences in February!



Director Elaine Gold is part of the panel "Advocacy and Multilingualism" on February 7 for [LINGCOMM 23](#), the *International Conference on Linguistics Communication*.

FEB
22-23

Board members, Ian Martin and Shelley Tulloch are on the panel "Language Policy in Nunavut" for the [Our Language Rights Canada Conference](#) on Feb. 22 & 23.

This conference honours both *International Mother Language Day*, Feb. 21 and *Language Advocacy Day*, Feb. 23.

What's on at the Museum in February



Toronto Landscape Observatory at Glendon



Speaking the Inuit Way
Parler à la façon des Inuits

Support the Canadian Language Museum!



**We need your support to keep offering these
programs and developing new exhibits!**

Become a member through [a one-time or monthly donation](#).

Donate Now

Like us on [Facebook](#) and [Instagram](#) to stay up
to date with upcoming events and exhibits!



Marmotte = Akakojiishi [[Anishinaabemowin](#)]

Le 15 janvier, la directrice Elaine Gold a reçu *la Médaille du jubilé de platine d'Élisabeth II* pour son « engagement en faveur de la promotion du multilinguisme, y compris la sensibilisation aux langues autochtones, par le biais du Musée canadien des langues. »



L'honorable Robert Oliphant et Stephanie Bowman, respectivement député fédéral et députée provinciale de Don Valley West, remettent le prix.



LISEZ le plus récent article de la directrice Gold, « [Learning about Languages with the Canadian Language Museum](#) » dans le *Babylonia Journal of Language Education* (en anglais).

Deux congrès en février !

FÉV
7

Le 7 février, la directrice Elaine Gold prendra part au panel « Advocacy and Multilingualism » qui est au programme de **LINGCOMM 23**, le *Congrès international de communications en linguistique*.

FÉV
22-23

Les membres du conseil d'administration Ian Martin et Shelley Tulloch font partie du panel « Language Policy in Nunavut » dans le cadre du congrès **Our Language Rights Canada** qui se déroule les 22 et 23 février.

Cette conférence rend hommage à la *Journée internationale de la langue maternelle*, le 21 février, ainsi qu'à la *Journée de défense des droits linguistiques*, le 23 février.

Ce qui se passe au Musée en février



L'Observatoire du paysage de Toronto à Glendon



Speaking the Inuit Way
Parler à la façon des Inuits

Soutenez le Musée canadien des langues !



**Nous avons besoin de votre soutien pour
continuer à offrir une telle programmation et à
développer de nouvelles expositions !**

Devenez membre grâce à [un don unique ou mensuel](#).

Faites un don

Suivez-nous sur [Facebook](#) et [Instagram](#) afin de rester
au courant de nos prochains événements et expositions !



[Faites un don | Donate now](#)

<https://www.canadahelps.org/dn/18838>

<https://www.canadahelps.org/fr/dn/18838>

The Canadian Language Museum is a registered charity, #82833 7105 RR0001

*Copyright © 2023 Canadian Language Museum, All rights reserved.
You are receiving this email as an existing member or supporter of the Canadian Language Museum.*

Our mailing address is:
Canadian Language Museum
Glendon Gallery | Glendon College
2275 Bayview Ave
Toronto, ON M4N 3M6
Canada

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

Email Marketing Powered by Mailchimp

This email was sent to emj@languagemuseum.ca

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

Canadian Language Museum · Glendon Gallery | Glendon College · 2275 Bayview Ave · Toronto, ON M4N 3M6 · Canada

